
Nyhetsbrev!

Hej alla biodlare i länet. 

Nu är det förhoppningsvis full fart i alla kupor. Sälgen, lönnen, maskrosorna, fruktträd och bär har 
blommat eller blommar. Idag såg jag att rönnen förbereder sig för blomning.  

Hela trädgården och åkrarna är fulla av blommor. Bina kan eller vill inte välja om det är hög 
nektarkvalitet eller inte. De kastar sig på allt. På syrenen som inte ger pollen och har lite nektar. 
Vem vet. Den nektarn är kanske god, tycker bin. 

Nu när sommaren kommer och vi ser fram emot en ny säsong kan vi summera året som gick och 
svara på enkäten från Jordbruksverket: 

https://www.bee-survey.com/index.php/451462?lang-=sv

Det är viktigt för dem att få in så mycket statistik som möjligt för att förstå varför bin överlever 
eller inte. OBS!! Svara senast 4 juni!

Den 27 juni bjuder vi in ordförandena i de olika föreningarna i länet till en digital träff. En personlig
inbjudan kommer också.

Försök ta del av träffar med Hallsberg där flera har bin som klarar varroan utan att de behandlas. 

Bengt Lundin i styrelsen har tillsammans med styrelsen jobbat för att uppdatera och förnya 
distriktets hemsida. Den uppdateras i dagarna. 

Ni får gärna skicka meddelanden till oss i styrelsen om det ni gör i föreningarna så vi kan förmedla 
det vidare till alla. Om ni har en träff där ni vill bjuda in andra föreningar till exempel. 

Med vänlig hälsning,

Susanne Swanston Kurtson
Ordförande Örebro läns biodlardistrikt. 


